

Bestyrelsesmøde den 27/10 2025



Deltagere	Formand – Morten C	Næstformand – Jan afbud	Kasserer – Kurt	Håndbold – Freja afbud
Senior - Hanne	Badminton - Ole	Volley – Morten P	Gymnastik - Helle	Referent – Mette

Den faste del af dagsordenen:

1. Valg af referent
 2. Godkendelse af dagsorden
 3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde
 4. Punkter fra formanden
 5. Nyt fra kassereren
 6. Nyt fra udvalgene
- Dato for næste bestyrelsesmøde
Eventuelt
Punkter til næste møde

1. Valg af referent

2. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

Referat er godkendt

4. Punkter fra formanden

a. Formandsindlægget?

Morten skriver en "leder" om sponsorudvalget og om at vi mangler hjælp. Mette laver en helside med "EFTERLYSNING" som hun sender til Annette Biilmann

b. Udviklingsforløb hos DGI Fyn

Hvilken dag vil vi (bestyrelsen) mødes med dem?

Morten spørger på datoer til et møde i januar eller februar. Måske Morten har disse datoer klar til budgetmødet i januar. Vi snakkede længe om hvad vi gerne ville sammen med DGI: herunder kommer tanker til forskellige punkter.

- **Hvad er vores drømme?**

Vi drømmer om nye unge medlemmer, gerne unge medlemmer. Det er både børn og unge så max. 30. Men også børnefamilier

At blive en forening som folk vil "kører" efter.

Bestyrelsesmøde den 27/10 2025



At overleve eller knap så pessimistisk at "vokse" eller lidt mindre endnu at flere benyttede os og vores (nye) tilbud.

At udvikle os og finde på noget nyt.

At afholde events

- **Motivationen bag udviklingsforløbet:**

For at overleve

Fordi vi ikke er nok i lokalområdet til at drive en idrætsforening. Vi er nødt til at have folk til at komme udefra.

Vil lave events for at fange dem der ikke gider vores traditionelle idræstilbud

- **Vores værdier og visioner:**

VÆRDIER: Det sociale, samle medlemmer om sport og samvær, glade amatører som vægter det lokale.

VISION/DRØM: En forening for alle, veletableret træner- og instruktør "korps" (Ikke kun frivillige)

- **Økonomi**

Vi afventer jo udspillet fra DGI. Det er jo svært at gøre sig tanker om økonomien når vi ikke ved hvad vi skal lave af tiltag.

c. Sponsorudvalget – nu SKAL der findes et nyt

Morten C spørger Mette om hun vil lave et udkast til en "Dusør gives" (sponsorudvalg)

Mette laver "EFTERLYSNING" til Bøgebladet som skal i bladet på 1. side under Mortens leder.

d. Obs på at kassereren har fået ny mail

Husk at Kurt har fået ny mail. Han har skrevet til os på mail og informeret os.

5. Nyt fra kassereren

Vi gennemgik regnskabet, og det ser faktisk forbavsende godt ud. Mangler 30.000 kr. på indtægtssiden også venter der jo selvfølgelig 3 dyre måneder til baneleje. Men generelt ser det godt ud. Fodbold afd. Kurt sender selv mail ud til alle udvalgsformænd vedr. budgetter. **Husk at svare ham på hans nye mail**

6. Nyt fra udvalgene?

Senior: Vi har været på messe i Fåborghallen. Så nu ser vi om der kommer flere nye medlemmer. En nyt medlem fra Pejrup

Badminton: Ikke så meget nyt. Turneringen går i gang i denne uge. Vi kæmper lidt med at få kontingenterne ind, så det går Ole i gang med nu her.

Bestyrelsesmøde den 27/10 2025



- Håndbold: Flere nye ansigter til håndbold, måske 2 hold efter jul. Har spillet 3 kampe indtil videre.
- Gymnastik: Spinning arbejder lidt i at skaffe penge til nye cykler. Vi søger først penge til foråret. Yoga kører med fyldt hold. Herre gymnastik er godt i gang med ny træner, så det går godt.
- Pickelball/Padel: Pickelball laver en lille turnering på søndag indendørs. Pickelafd. Vil gerne søge fonden nu her så man kan få 2 baner pickel i stedet for den ene bane der ligger nu. Morten melder ind at det er dejligt at udvalget gider søge fonde.
- Volley: Har spillet 2 kampe. Den ene gang herhjemme gik det lidt i fisk. Protest givet til en spiller pga. Mis-kommunikation. Børn er nok til at kunne spille turnering. Så vi håber, at børneholdet også snart kan komme ud til kamp.

7. Gaver til trænere og evt. uddelere af Bøgebladet

- Julegaver: Liste over de navne som skal have fra hvert udvalg. (Man må betænke dem i sin idrætsgren som laver noget hver uge. (f.eks. en træner) derudover vil vi gerne i år betænke de 11 uddelere af Bøgebladet.
Jan Villebro: Vil du sende de 10 navne til Hanne Borup. Så hun ved hvem der er.
Vi påtænker at invitere alle uddelere til at kigge forbi til vores bestyrelsesmøde start december inden vores bestyrelsesmøde hvor vi lige hygger lidt får en øl/sodavand.

8. Åbn hal d. 28/12

Hanne og Katrine har søgt en "concordia" fond om midler (5.000 kr.) til at kunne afholde "åben hal" søndag d. 28/12. Vi aftalte på mødet at Freja og Jan igen i år bliver tovholdere. Så selvom vi ikke får midlerne, så afholder vi åben hal alligevel.
Hvem booker hallen ved Stig?????

9. Dato for næste bestyrelsesmøde

Mandag d. 8/12 kl. 18.30 (Husk at de første 30 min. Er der hvor bladuddelerne kan kigge forbi og hente deres julegave) Jan laver selv dette opslag til hans uddelere.

10. Eventuelt

Helle. Spørger lige Freja om hun ikke må søge fonden om nye håndboldmål, de er meget slidte.

Helle: Nyt fra hallen: Hvis vi skal holde noget sammen med hallen, så kom gerne med datoer. Vi forslår en dato i januar.

Bestyrelsesmøde den 27/10 2025



Helle: Infoskærmene kan fremadrettet kun bruges med en Usb pen. Vi har opsagt abonnementet på de 2 skærme, for at spare 3.000 kr. om året.

11. Punkter til næste møde